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				Nederland in beweging door groei

Nederland is zonder enige twijfel een van de dichtst bevolkte landen van Europa. Veel mensen wonen op weinig oppervlakte. Dit heeft ervoor gezorgd dat de architecten in Nederland druk zijn geweest met het creëren van zoveel mogelijk ruimte met zo min mogelijk oppervlakte. We moeten de lucht in, we moeten elke vierkante meter benutten en we moeten kijken naar mogelijkheden om uit te breiden. Dat is waarom de website van Het Consort opgericht is: een website door en voor architecten met het oog op de nieuwbouw, maar ook tips en informatie over waarom het kiezen van een architect zo belangrijk is voor grote projecten. Wist jij bijvoorbeeld dat een architect een volledig bouwproject uit kan tekenen én kan begeleiden vanaf de werkvloer?
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				De kracht van Het Consort


			



				
				
				
				
				Nederland is aan het groeien. Dagelijks komen er meer mensen bij. Niet alleen door migratie, maar ook door natuurlijke aanwas. Dat betekent dat de druk op de infrastructuur en de woningmarkt nog steeds groeit. Maar dit zijn twee gebieden die al bijzonder veel te lijden hebben onder de omstandigheden die we op dit moment hebben. Mensen komen nauwelijks aan een woning en vooral voor starters is het niet gemakkelijk om een woonplek te vinden. Om nog maar niet te spreken over de gemiddelde spitssituatie in de Randstad op een weekdag. We moeten verder kijken en op zoek naar innovatieve oplossingen om de problemen aan te pakken. Dat is waar Het Consort om de hoek komt kijken.
We kijken graag naar de mogelijkheden, maar volgen tegelijkertijd de ontwikkelingen op de internationale markt. Bouwmaterialen die in Zweden gebruikt worden, oplossingen die bedacht worden in Barcelona en frisse startups die zich in Den Haag vestigen om samen de maatschappelijke problemen op te lossen. We zijn daarmee een forum geworden, een kennisbank en tegelijkertijd de ideale partner voor de bedrijven die alles in de gaten willen houden. We werken graag met je samen wanneer je ook betrokken bent bij nieuwbouw, architectuur of slimme oplossingen om de mogelijkheden in de toekomst te verbreden. Neem vooral contact met ons op wanneer je interesse hebt.


			

			

				
				
				
				
			

				
				
			

				
				
				
				
				
				
				
				
				
				
				
				
				
				
				
				
				
				Architecten kunnen het verschil maken


			



				
				
				
				
				Wanneer alle huizen op dezelfde manier gebouwd worden, is er geen onderscheid en is alles gelijk. Dit zou meerdere problemen opleveren, vooral in Nederland. Juist in dit land zijn architecten van groot belang omdat deze mensen verder kijken. Hoe kan een constructie zo sterk mogelijk opgebouwd worden en tegelijkertijd zoveel mogelijk plek bieden? Of het nou gaat om een woonwijk of een bedrijventerrein, het is van groot belang dat we de beschikbare ruimte op een geschikte manier invullen. Daarbij kijken we ook naar de bestaande gebouwen. Op de  ArchitectenConsort website vind je daarom niet alleen informatie over bouwprojecten, maar vind je ook actuele vraagstukken waar we graag onze mening over geven. Zoals de vraag of nieuwbouw wel een goed antwoord is wanneer we nog zoveel panden op kunnen knappen en daar gebruik van kunnen maken en de reden waarom we in Nederland meer onderling samen moeten gaan werken om grotere projecten mogelijk te maken. Verder willen wij NederlandseGokkasten bedanken voor hun support! Neem zeker een kijkje op hun website waar u verschillende casino bonussen kunt vergelijken en casino spellen kunt spelen.
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				Architecten kunnen het verschil maken


			



				
				
				
				
				Wanneer alle huizen op dezelfde manier gebouwd worden, is er geen onderscheid en is alles gelijk. Dit zou meerdere problemen opleveren, vooral in Nederland. Juist in dit land zijn architecten van groot belang omdat deze mensen verder kijken. Hoe kan een constructie zo sterk mogelijk opgebouwd worden en tegelijkertijd zoveel mogelijk plek bieden? Of het nou gaat om een woonwijk of een bedrijven terrein, het is van groot belang dat we de beschikbare ruimte op een geschikte manier invullen. Daarbij kijken we ook naar de bestaande gebouwen. Op de  Architecten Consort website vind je daarom niet alleen informatie over bouwprojecten, maar vind je ook actuele vraagstukken waar we graag onze mening over geven. Zoals de vraag of nieuwbouw wel een goed antwoord is wanneer we nog zoveel panden op kunnen knappen en daar gebruik van kunnen maken en de reden waarom we in Nederland meer onderling samen moeten gaan werken om grotere projecten mogelijk te maken. 
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